

[ORDER IN COUNCIL
OF CANADA, 1951] [1]

[DÉCRET DU
CANADA (1951)] [1]

P.C. 3956

[July 31, 1951]

The Committee of the Privy Council, on the recommendation of the Minister of National Defence concurred in by the Minister of Veterans Affairs, advise that the Minister of Veterans Affairs be appointed as the representative of the Government of Canada to act in Canada and in the United States for the Imperial War Graves Commission [2].

Robert H Winters

Approved *P. Kerwin*
ADMINISTRATOR JUL 31 1951

C.P. 3956

[31 juillet 1951]

Le comité du Conseil privé, sur avis conforme du ministre de la Défense nationale, d'accord avec le ministre des Affaires des anciens combattants, recommande que le ministre des Affaires des anciens combattants soit nommé le représentant du gouvernement du Canada agissant au nom de la Commission impériale des tombes de guerre [2] au Canada et aux États-Unis.

[Approuvé par Philip Kerwin
le 31 juillet 1951]

[Traduc-
tion non
officielle]

[1] National Archives of Canada, RG 2, series A-1-a, vol. 2114.

[2] The Imperial War Graves Commission was renamed the "Commonwealth War Graves Commission" by Supplemental Charter of March 28, 1960; see now paragraph 2(ii) of the Supplemental Charter of June 8, 1964. The Canadian Agency of the Commission was constituted by an Instrument issued by the Commission on April 14, 1921; reconstituted by an Instrument of September 22, 1951; amended by an Instrument of April 1, 1960.

[1] Archives nationales du Canada, RG 2, série A-1-a, vol. 2114.

[2] Une Charte supplémentaire du 28 mars 1960 a remplacé le nom de la Commission impériale des tombes de guerre par « Commission des sépultures de guerre du Commonwealth »; voir à présent l'alinéa 2(ii) de la Charte supplémentaire du 8 juin 1964. La Commission a constitué son Agence canadienne par un acte du 14 avril 1921; l'a reconstitué par un acte du 22 septembre 1951; modifié par un acte du 1^{er} avril 1960.